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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miként maradhatott tanácsadóként a veszprémi 
kórházban, annak tavaly elbocsátott igazgatója?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu portálon  megjelent  „Tanácsadóként  kap  fizetést  a  veszprémi  kórház  tavaly  elbocsátott
igazgatója, a gazdasági igazgatót pedig többször is figyelmeztették„ című cikkben - többek között -
a következőkről írnak:

„A  kórházvezetői  pozíciót  meg  is  pályáztatták  Veszprémben,  miután  tavaly  év  végén  a
Belügyminisztérium  24  direktort  eltávolított  a  posztjáról.  Az  elbocsátott  vezetők  között  volt  a
veszprémi kórház igazgatója, Töreki-Vörös Ibolya is (aki mellesleg Töreki Sándor országos rendőr-
főkapitányhelyettes felesége, valamint a Fidesz-KDNP színeiben önkormányzati képviselő Pápán).
Kirúgása után azonban nem távozott a kórházból: jelenleg is tanácsadóként dolgozik a megbízott
igazgató, Lang Zsuzsanna mellett, ezt kérésünkre a kórház is megerősítette. 

Kérdeztük  az  Országos  Kórházi  Főigazgatóságot  a  belső  pénzügyi  vizsgálatokról  is.  Nem  az
OKFŐ, hanem maga a kórház, Lang Zsuzsanna megbízott főigazgató aláírásával küldött választ,
amelyben azt  írja,  „jelenleg az Ajkai Magyar Imre Kórház gazdálkodásának ellenőrzése zajlik,
annak keretében az intézmény tartozásállományának felülvizsgálata történik.” Majd hozzáteszi: „a
munkavállalók munkavégzésének értékelése és annak minősítése nem minősül közérdekű adatnak.

(…)

Megkérdeztük,  hogy  a  decemberben  elbocsátott  főigazgató,  de  tanácsadóként  továbbra  is  a
veszprémi kórház megbízott főigazgatója mellett dolgozó Töreki-Vörös Ibolya mennyi fizetést kap
tanácsadói  munkájáért.  A kórház  összeget  nem árult  el,  csupán annyit  írt,  hogy,  hogy bérét  a
hatályos  jogszabályok  szerint  –  életkorának,  képzettségének  megfelelően  –  az  egészségügyi
szolgálati jogviszonyról szóló törvény alapján téríti az intézmény.



Az  egykori  szemész  szakorvos  igazgató,  jelenlegi  igazgatói  tanácsadó  három  évig  vezette  a
veszprémi kórházat, előtte a pápai kórházat igazgatta.”

 

Kérdezem Önt:

Miként maradhatott tanácsadóként  a veszprémi kórházban, annak tavaly elbocsátott igazgatója?

 

Budapest, 2024. április 17.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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